

第 28 届马来西亚全国精武嘉年华会暨  
2013 世界精武武术文化交流大会  
邀请函

敬启者：

怡保中国精武体育会定于 2013 年 8 月 7 日至 12 日主办第 28 届马来西亚全国精武嘉年华会暨世界精武武术文化交流大会，同时庆祝本会成立 89 周年纪念。为此，本会诚恳邀请各地友会派出队伍参与其盛，相互交流。

我国精武在马来西亚立足与发扬历程维艰，经过不少磨练才能发展到今天的基础。有些友会的成立也超过 90 年历史，更难得的是经过大家的努力，精武已在世界各地发扬光大，成为世界性组织，受人尊敬。这是精武先贤的勇于开拓和传承所达致的成果。

趁着这次的交流大会与会庆，本会广邀各地友会出席参与同申庆祝，籍此加强联系，增进友情，群策群力发扬精武。特此函达，敬请踊跃派队报名参加为盼。

怡保中国精武体育会会长



拿督黄保生局绅敬约

2013 年 3 月 12 日

12nd March 2013

INVITATION

28th MALAYSIA NATIONAL CHINWOO CARNIVAL AND INTERNATIONAL  
CHINWOO WUSHU & CULTURAL CARNIVAL 2013

We are pleased to advise that Ipoh Chinese Chinwoo Athletic Association will be organising the above mentioned carnival, to be held from 7th August 2013 to 12th August 2013 at Ipoh, Perak, Malaysia. In conjunction with this auspicious occasion, we are also celebrating our association's 89th Anniversary and we take this opportunity to extend our invitation to all member associations to participate in this joyous event.

Chinwoo Associations in Malaysia had gone through many years of hardship to build up a strong foundation, as today some of the associations have been established for more than 90 years, and presently Chinwoo Association has become a respectable world organization.

In line with the World Chinwoo Spirit and to further develop Chinwoo Traditional Wushu and Chinese Culture, we have planned a wide range of events consisting of Wushu, educational and cultural activities. We hope to provide an opportunity to Chinwoo member associations from all over the world to foster stronger friendship and understanding, to exchange ideas and information on the latest development of Chinwoo worldwide.

We thank you in advance and look forward to your participation.

Yours sincerely,



.....  
Dato Ooi Foh Sing DPMP,KMN,AMP,PJK,JP

President

Ipoh Chinese Chin Woo Athletic Association